

國立清華大學計算機與通訊中心

Unity 教育版申請表 Unity Education Version Application Form

申請單位 Department		申請人 Applicant		申請日期 Application Date	
聯絡電話 Phone		E-mail			
用途說明 Usage (請勾選) (check)	<input type="checkbox"/> 教學課程，課程名稱: _____ Academic Courses, Course title: _____ <input type="checkbox"/> 培訓 Training <input type="checkbox"/> 開發專案 Project Development <input type="checkbox"/> 其他(Others): _____				
管理人員 Administrator	姓名 Name	單位 Department	分機 Extension number	E-mail	
	<input type="checkbox"/> 同申請人 Same As Applicant				
使用數量 Quantity					
申請人 簽章 Applicant's Signature		申請單位主管 簽章 Chair of Department's Signature		申請單位章 Department's Signature	
<p>【授權管理方式】：</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 為了有效管理，由本中心統籌分派Unity的教育版軟體授權許可序號。 2. Unity 教育版僅接受系所單位或教學課程申請，以教育為主要使用目的，不適用於個人使用。 3. Unity 教育版授權依下列優先順序辦理： <ol style="list-style-type: none"> 3-1. 已有使用Unity做為學習、教學、培訓、研究和發展等教育目的之單位或教學課程。 3-2. 於校內Unity調查中，已先行提出需求之單位。 3-3. 其他。 4. 因授權數量有限，請教師或單位先行提出申請，並列明欲安裝的電腦數量，以利本中心管理並分派授權序號。 5. 申請通過後，本中心會將授權序號Email至申請人信箱，申請人應負保管之責，並妥善管理，確實依申請數量安裝使用。 6. 此序號為教育軟體授權之用，僅可安裝在校內的電腦上。 7. 本軟體係由Unity Technologies ApS(“Unity”)維護及免費提供，授權將受到Unity軟體使用條例的限制。 8. 本中心僅做管理並分派Unity授權序號，軟體相關使用方式及使用規範請自行參閱Unity使用說明。 <p>【Management Rules】</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. For the purposes of effective management, it is necessary to distribute the Unity's educational software license by CCC. 2. CCC only accepts the applications from the education units or teaching course with education as the primary purpose and not for personal use. 3. The application of Unity education license is according to the following priorities: <ol style="list-style-type: none"> 3-1. The education units or courses have used the Unity software for learning, teaching, training, research and development 3-2. The units have made the demand in the Unity survey of the school. 3-3. Others 4. Due to a limited number of license, we accept the advanced applications and set out the number of computers by teachers or units. 5. Confirmation of application, the license wil announce the applicant via e-mail. The applicants should be responsible for the custody of the license and really installed according to the number of applications. 6. The license is only for education version which is accepted to install within campus. 7. The Unity software is offered and maintained by Unity Technologies ApS (“Unity”) at no cost. The authorized usage is defined in Unity's “Terms of Service”. 8. CCC only manages and distributes the Unity license. Please refer to Unity's instructions for the software usage and usage rules. 					
收件記錄 Recipient					

